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Potetstatus? 
Stort sett alt av potet er nå tatt opp i hele Norge. På styringsgruppemøtet for potet 16. oktober 
tok vi en rask runde for å få en helt uoffisiell status. Fra Trøndelag meldes det om litt variable 
avlinger, men at de samlet sett ikke er så langt unna normalen. I Rogaland er signalet at det er 
litt større avling enn i fjor. Det generelle bildet for Østlandet er at den fine høsten har gjort at 
avlingene har blitt større enn det en trodde ca. 1. september da GPS ferdigstilte sine 
prognoser. Det er imidlertid såpass store variasjoner i enkelte distrikter at en må vente på SLF 
sin lagertelling 1. november før en får «fasiten». Nord-Norge er det eneste sikre området mht. 
til å gjøre opp status nå. Det er relativt lenge siden de var ferdige med å ta opp potetene, og 
styringsgrupperepresentant Bjørnar Gundersen melder om at det i Nord-Norge generelt er 
gode avlinger, bra kvalitet og godt salg.  

  Ivar Skramstad (bildet), potetprodusent i Vang utenfor Hamar, 
kulturansvarlig for potet i Gartnerhallen og medlem i GPS sin styringsgruppe, sier at de på 
Hedemarken generelt har fått bedre avlinger enn fryktet på grunn av den fine høsten. Likevel 
er det klart at de som fikk satt sent har reduserte avlinger. Han sier videre at skurv er en 
utfordring, men at skallkvaliteten er rimelig bra.  

  Terje Rolsdorph (bildet), potetprodusent i Solør, kulturansvarlig for 
potet i Nordgrønt og medlem i GPS sin styringsgruppe, sier at den fine høsten har gjort bra for 
avlingsnivået i Solør. Spenningen knytter seg nå til kvalitet. Han sier alle nå må ha stort fokus 
på at det kun er bra kvalitet som skal ut til forbruker. «Kvalitet er nøkkelen dersom vi skal få 
opp potetsalget og beholde en akseptabel pris.» 
 
Ansvarlig for GPS-spalta er Morten N. Andersen; morten@grontprodusentene.no 


